



**SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)**

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon, Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk

School Website: www.seksswk.edu.hk

---

---

**Parents' Letter No. 14**

15 May 2018

Dear Parent/Guardian

**Yearly Examination, Pre-Yearly Examination Tutorial Classes and  
Principal's Meeting with Parents**

Please be informed of the following items:

**1. Yearly Examination (S1-S5) 2017-2018**

Please be informed that the Yearly Examination (S1-S5) and TSA Examination (S3 only) will be held from 6 June 2018 to 22 June 2018. The Yearly Examination Timetable and Examination Instructions are attached for your reference.

Please supervise your child/ward to do his/her revision in order to be well prepared for the Yearly Examination. All students are reminded of the importance of following the **Examination Timetable** and observing the **Examination Regulations** attached. Please also note that students' results of the Yearly Examination are considered as one of the major criteria for promotion to higher forms.

Should the Education Bureau announce the closing of school due to adverse weather (e.g. Typhoon Signal No.8 or above, Red/Black Rainstorm Signal, etc.) on an examination day, the subjects scheduled on that particular day will be postponed to the day after the original examination period. Students should follow the original examination timetable when school resumes. The school will announce the new arrangement of the subjects scheduled on that particular day through the school website and e-class Parent App.

For enquiries about the Yearly Examination, please contact Mr. Tong Yat-ting (Examination Team i/c) at 25761871.

**2. Pre-Yearly Examination Tutorial Classes (2017/2018)**

The Yearly Examination will be conducted from 6 to 22 June 2018. To help them prepare for the examination – and in addition to the revision they do at home – students may also attend pre-Yearly Examination tutorial classes organized by the school. These tutorial classes will be held from 28 May to 1 June from 3:30 p.m. to 4:30 p.m., and will be conducted by members of the teaching staff. Your child / ward is welcome to attend the class(es) of his / her choice. For details of the classes, please refer to the attachment.

Let's join hands to work together to encourage our students, your children, to work hard to realize their academic potential!

### **3. The Seventh Principal's Meeting with Parents (Warm Reminder)**

The PTA and the school will jointly host a parents' gathering during which parents will be able to find out more about our school.

Details are tabulated below:

Date	25 May 2018 (Friday)
Time	3:45 pm – 5:30 pm
Venue	Room 109 (First floor)
Contents	<ul style="list-style-type: none"><li>• A talk on A talk on “Enhancing Communication with Your Child” by our school social worker</li><li>• After-school Tutorials</li><li>• Promotion Criteria</li><li>• New School Developments (2018-2019)</li><li>• “Q &amp; A” session.</li></ul>

As a parent/guardian of the school, you are cordially invited to the event.

Please fill in the reply slip and submit it to the class teacher via your child/ward **on/before 21 May 2018**.

Yours faithfully

---

YEUNG KWONG Mong Ha  
Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and e-class Parent App.

**Pre-Yearly Examination Tutorial Classes (2017/2018)**

**Dates: 28 May to 1 June 2018**

**Time: 3:30 p.m. - 4:30 p.m.**

Subjects	28 May (Mon)	29 May (Tue)	30 May (Wed)	31 May (Thur)	1 June (Fri)
	Venues				
<b>1. Chinese Language</b>	Rm 401	Rm 401	Rm 401	Rm 202	Rm 401
<b>2. Chinese for NCS students</b>	Library	Library	Library	Library	Library
<b>3. English</b>	Rm 205		Rm 205		Rm 205
<b>4. Mathematics</b>	Rm 206	Rm 206	Rm 206	Rm 206	Rm 206
<b>5. Liberal Studies</b>	Library (S.4)	Library (S.5)	Library (S.4)	Library (S.5)	Library (S.4 & S.5)
<b>6. Life &amp; Society</b>	Library (S.1-S.3)	Library (S.1)	Library (S.2)	Library (S.3)	
<b>7. Chemistry</b>	Chem Lab (6/F) (S.3 & S.4)	Chem Lab (6/F) (S.5)	Chem Lab (6/F) (S.3 & S.4)	Chem Lab (6/F) (S.3 & S.4)	Chem Lab (6/F) (S.5)
<b>8. Biology</b>			Bio Lab (4/F)		Bio Lab (4/F)
<b>9. Physics</b>		Phy Lab (6/F)			Phy Lab (6/F)
<b>10. Integrated Science</b>	IS Lab 2 (5/F)				IS Lab 2 (5/F)
<b>11. BAFS</b>	Library	Library	Library		
<b>12. Economics</b>				Library	Library
<b>13. ICT</b>	Rm 604	Rm 604	Rm 604		
<b>14. Geography</b>		Library	Library	Library	Library
<b>15. THS</b>		Library	Library		Library
<b>16. HKDSE PED</b>			Library (Chinese)	Library (English)	
<b>17. European Languages</b>	Library (Spanish)	Library (French & Spanish)		Library (French & Spanish)	Library (French & Spanish)

# 官立嘉道理爵士中學（西九龍）

## 二零一七至二零一八年度第十四號家長信撮要

### 一. 2017 至 2018 年度中一至中五級學年考試

中一至中五級的學年考試及全港性系統評估(中三級)，將會在6月6日(星期三)至6月22日(星期五)期間舉行，請參閱隨信附上的考試時間表及考試指引。

煩請督促 貴子弟努力溫習準備考試，學生須準時應考和嚴格遵守考試規則。考試成績為學生能否升班的其中一個重要因素。

倘若在某考試日由於天氣惡劣而導致教育局宣布學校停課，則當天的考試科目將會被安排至整個考試週完結之後才恢復進行，學生於停課翌日應該按照原本的時間表繼續完成餘下的其他考試科目，學校也會把有關科目調動的最新安排透過學校網頁及e-class智能電話應用程式對外公布。

如對考試事宜有任何查詢，歡迎賜電 2576 1871 與本校考試組負責人湯溢庭老師聯絡。

### 二. 「學年考試前課後研習班」(2017-2018)

本學年考試將於2018年6月6日至6月22日舉行，「學年考試前課後研習班」旨在增強同學的學習能力及學科知識，為學年考試打好基礎。

是次研習班將於2018年5月28日6月1日下午3時30分至4時30分進行。詳情請參閱本通告的英文版。研習班由本校老師指導，歡迎 貴子女參加，以鼓勵他們努力溫習，準備考試。

### 三. 第七次「校長與家長交流會」(溫馨提示)

本年度第七次「校長與家長交流會」將於2018年5月25日(星期五)舉行。本校希望藉著是項活動，加強學校與家長的聯繫及溝通，讓家長能更了解 貴子弟在本學年的學習進度和表現。屆時校長將會與各位家長會面、分享感受及解答各項查詢。

第七次「校長與家長交流會」的詳情，臚列如下：

日期	2018年5月25日（星期五）
時間	下午 3:45至5:30
地點	109 室（1樓）
內容	<ul style="list-style-type: none"><li>● 講座：加強與孩子溝通的技巧（由社工主講）</li><li>● 課後補習班</li><li>● 升班條件</li><li>● 學校發展 2018-2019</li><li>● 問答環節</li></ul>

期望各位家長能鼎力支持，撥冗出席是項活動。

請填妥以下回條並於 5月21日或之前交給班主任。

**REPLY SLIP**

**The Seventh Principal's Meeting with Parents**

To: Principal & PTA Chairman

Sir Ellis Kadoorie Secondary School (West Kowloon)

I am notified of the details of the Seventh Principal's meeting with Parents and have noted the contents herein.

\*  Yes, I would join the meeting with the Principal.

\*  No, I am not able to join the meeting with the Principal.

Parent's / Guardian's Name: \_\_\_\_\_ Signature: \_\_\_\_\_

Contact Phone No: \_\_\_\_\_

Student's Name: \_\_\_\_\_ Class: \_\_\_\_\_ Class No: \_\_\_\_\_

\*Please tick as appropriate.

Class teachers please return the Reply Slip along with the class list to the teacher i/c WSW **on/before 21 May 2018.**

回條

第七次「校長與家長交流會」

致：官立嘉道理爵士中學（西九龍）

校長及家長教師會主席

本人已知悉第七次「校長與家長交流會」事宜，有關回應如下：

\*  本人將會出席「校長與家長交流會」

\*  本人未能出席「校長與家長交流會」

家長／監護人簽署：\_\_\_\_\_

家長／監護人姓名：\_\_\_\_\_ 聯絡電話：\_\_\_\_\_

學生姓名：\_\_\_\_\_ 班別及學號：\_\_\_\_\_ ( )

\* 請在適當方格內填上「✓」號。

煩請班主任收集有關回條並附上班別名單於**5月21日或之前**一併交給黃信雲老師。